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 Annotation 

 

In the final qualifying work analyzed relevant theoretical and practical 

modern methods of assessing business risk in tourism. The work was developed 

and proposed measures to minimize business risk tourist company "  Marlis 

Travel". The author of the bachelor work is calculated the economic impact of the 

implementation of the proposed projects for travel company " Marlis Travel ". The 

paper contains an introduction, three chapters, conclusion, applications, list of 

references and sources used. 

 

 

Аннотация 

 

В выпускной квалификационной работе проанализированы актуальные 

теоретические и практические современные методы оценки 

предпринимательского риска в турбизнесе. В ходе работы были разработаны 

и предложены мероприятия по минимизации предпринимательского риска 

туристской компании ООО «Марлис-Трэвел». Автором бакалаврской работы 

рассчитан экономический эффект от реализации предлагаемых мероприятий 

для туристской организации ООО «Марлис-Трэвел». Работа содержит: 

введение, 3 главы, заключение, приложения, список литературы и 

использованных источников. 
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